
 

 

Záró Beszámoló 

 Ellenőrző Bizottság elnöke 

Az ELTE TTK HÖK Záró Küldöttgyűlésére 

 2024.05.28-2025.05.17. 

 

Időrendi bontás: 

 

2024.05.28. – Alakuló Küldöttgyűlés 

2024.05.29-2024.06.10. – Választási bizottsági tagok nyilatkozatának ellenőrzése 

2024.06.03. – Ellenőrző bizottsági ülés 

2024.06.04. – Választmányi ülés 

2024.05.29-2024.06.10. – Átadás-Átvételi jegyzőkönyvek készítése 

2024.06.10-2024.06.12. – EHÖK elnöki ajánlóívek ellenőrzése 

2024.06.24. EHÖK és Kari EB csapatépítő 

2024.06.25-2024.06.27. – Választmányi levélszavazás ellenőrzése 

2024.06.26. – TTK HÖK Jegyzőkönyvellenőrzés befejezése 

2024.06.28. EHÖK Záró és Alakuló Küldöttgyűlés 

2024.07.25-28. – EHÖK Vezetőképző (Ellenőrző Bizottság szekció) 

2024.08.19. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2024.09.01. – A csúsztatott mandátumok lejárta 

2024.09.02-12. – az Átadás-Átvételi jegyzőkönyvek és Titoktartási nyilatkozatok elkészítése 

2024.09.10. – Ellenőrző bizottsági ülés és Állásfoglalás meghozatala 



2024.09.20. – Választmányi ülés 

2024.09.24. –Küldöttgyűlés 

2024.09.25. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése  

2024.10.06. – Ellenőrző bizottsági ülés 

2024.10.08. – Tisztségviselői ülés 

2024.10.15 – Választmányi ülés 

2024.10.16 – EHÖK Küldöttgyűlés 

2024.10.21. – Ellenőrző bizottsági ülés 

2024.10.22. – EHÖK ellenőrző bizottsági ülés 

2024.10.25-27. – TTK HÖK Alkotótábor 

2024.11.04. – Választmányi ülés 

2024.11.06. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülése 

2024.11.20-26. – Ügyrendek átnézése 

2024.11.21. – Választmányi ülés 

2024.11.26. – Küldöttgyűlés 

2024.12.04. – Választmányi levélszavazás 

2024.12.12. – Rendezvényes és Kommunikációs Bizottság ülése 

2024.12.13. – Megbeszélés Tóth Katalin Zófiával, Mészáros Dorottyával, Kurucz Tamás Márkkal és 

Hősi Rezsővel 

2025.01.28. – Választmányi ülés 

2024.02.14 – Választmányi ülés 

2025.02.18. – Küldöttgyűlés 

2025.02.19-22. – Választmányi levélszavazás 

2025.02.21. EHÖK EB ülés 

2025.02.18. – Rendezvényes és Kommunikációs Bizottság ülése 

2025.03.03. – EHÖK EB egyeztetés 

2025.03.14. – Mentorrendszer Bizottság ülés  

2025.03. 14. – Alapszabályozó fórum 



2025.03.18. – Választási Bizottság ülése 

2025.03.18. – Tisztségviselői ülés 

2025.03.19. – KÖB ülés 

2025.03.21. – Választmány  

2025.03.21. – Alapszabályozó fórum 

2025.03.25 – Választási Bizottság ülése 

2025.04.01. – Küldöttgyűlés 

2025.04.11. – EB ülés és kivizsgálás 

2025.04.28. – EHÖK Tanárképzési Bizottság ülés 

2025.05.02. – EHÖK Küldöttgyűlés 

2025.05.12. – VB ülés 

2025.05.13. – EHÖK EB Alapszabályozás 

2025.05.16. – KÖB ülés 

 

A dőlt betűvel jelzett eseményeken nem tudtam részt venni 

 

 

Korábbi 2024/25-ös ciklus beszámolói: 

ebelnok_beszamolo_2024_09_24.pdf 

ebelnok_beszamolo_2024_11_26.pdf 

ebelnok_beszamolo_2025_02_18.pdf 

ebelnok_beszamolo_2025_04_01.pdf 

 

Részletes beszámoló (04.01-05-17.) 

Az elmúlt időszak egyik legfontosabb projektje a TTK HÖK választásainak ellenőrzése volt. 

Habár az UniPoll felületének köszönhetően egyszer-egyszer problémába ütköztünk, 

összeségében szerencsére a választások szabályosan lezajlottak, itt szeretnék gratulálni az elnök 

és elnökhelyettes jelöltnek, valamint a képviselőknek és póttagoknak a sikeres 

megválasztáshoz. Mivel a következő ciklusra úgy néz ki jelenleg rendelkezünk bőségesen 

póttagokkal (remélhetőleg ez így is marad) végre a gyakorlatban is bevethetjük az előző 
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ciklusban létrehozott képviselői helyettesítési rendszert. Ez elsőre új kihívással fog szolgálni a 

következő ciklus Ellenőrző Bizottságának, hiszen eddig csak elméletben láttuk a rendszert, de 

igyekszem mindent megtenni, hogy sikeresen alkalmazkodjunk a szituációhoz. Innen is 

köszönöm a Választási Bizottság tagjainak a hatékonyan eltöltött közös munkát és tanulságokat, 

melyeket szerintem sikeresen fogunk tudni kamatoztatni. 

Itt szeretném megjegyezni, mivel a választásokkal és a Választási Bizottsággal kapcsolatos, 

hogy 2025.04.11-én tartottunk egy EB ülést, melyen az akkor hozzánk beérkező kivizsgálási 

kérdésekkel kapcsolatban folytattunk le egy vizsgálatot. Ennek konkrét eredményeiről és 

határozatairól tájékoztatva lett a tisztelt Küldöttgyűlés, de az ülés emlékeztetője és vizsgálati 

jegyzőkönyve sajnálatos módon jelen beszámoló írásakor még nem készült el. Ez az állapot 

teljes mértékben az én felelősségemből adódik, igyekszem minden erővel pótolni a 

dokumentumokat a Küldöttgyűlés üléséig. Szeretném azért megnyugtatásul jelezni, hogy senkit 

nem ért hátrányos helyzet emiatt a hiányosság miatt, azonban meg kellett jegyeznem, hogy ez 

az állapot fennáll.  

Előző záró beszámolómban a választásokat az EHÖK EB-bel folytattam, most is így teszek. A 

legutóbbi Küldöttgyűlés óta legjobb tudomásom szerint felmerült az igény az EHÖK 

Alapszabályának módosítására, így Hegedűs Dávid EHÖK EB elnök vezetésével szinte teljesen 

befejeztük az EHÖK Alapszabály átnézését, az utolsó letisztító munkák vannak hátra. Nem 

tudom százszázalékos magabiztossággal mondani, hogy az átnézés utáni, javaslatainkkal 

kiegészített dokumentumot kitudjuk küldeni a TTK HÖK Alakuló Küldöttgyűléséig, de 

igyekszünk. 

Mindezek mellett meg kell jegyeznem, hogy ennek a ciklusnak a végével Hegedűs Dávid 

EHÖK-ben eltöltött időszakának végére értünk. Köszönöm innen is neki az EHÖK-ben és még 

korábban a TTK HÖK-ben végzett közös munkát és már most sok sikert kívánok bármilyen 

jövőbeli tervéhez. Az utódlásáról annyit tudok mondani, hogy zajlik a keresés, az EHÖK 

Alakulóig még van hozzá elegendő idő. Az EHÖK EB júniusban tervez ülésezni, hogy a 

lehetőleg majdan felálló jelölt/jelöltek közül egységesen tudjunk támogatni valakit. 

 

Reflektálás a ciklusra 

Mikor pályáztam az idei ciklusra úgy gondoltam az Ellenőrző Bizottság sikeres operatív 

működéséhez minden feltétel adott. Így írtam meg ezt az idei ciklusra való pályázatomban is és 

ehhez viszonyítva írtam meg akkor a hosszabb és rövidebb távú céljaimat. A ciklus végéhez 

érve állításomat továbbra is tartom. Ahhoz, hogy az EB a rábízott feladatokat ellássa nem 

kellettek és nem kellenek a működésben újítások, az év közben kialakult újdonsült feladatokat 

hárman sikeresen abszolváltuk. Pályázatomban írt terveimről néhány szó. Szerintem Gombás 

András elnök úrékkal sikeresen együtt tudtunk működni a ciklus során, az elénk gördülő 

akadályokat és kihívásokat a lehető legjobb kooperációval vettük. Füzi Réka és Bartha Márton 

felkészítése a 24/25-ös ciklusra összességében sikeresnek mondható, feladataikat legjobb 

tudásuk szerint ellátták, a bizottság üléseihez konstruktívan hozzájárultak.  



Tényszerűen az a viszonylag egyszerű apróság, hogy a bizottság ügyrendjében fellelhető egy 

nyelvtani hibát (egy hiányzó ’a’ betű) nem javítottuk ki. A bizottság mikor ülésezett általában 

olyan elénk kerülő akadályokkal foglalkozott, amelyek elterelték a figyelmet. De, az Alakuló 

Küldöttgyűlés után kötelező EB ülést tartanunk, azon felfogjuk hozni ezt a problémát.  

Volt egy olyan rövidtávú tervem, hogy az bizottság számára létrehozzunk egy közös naptárt, 

hogy lássuk hova mikor kellene mennünk, viszont ennek megvalósítását a közös HÖK naptár 

létrejötte szerencsésen megelőzte. 

Az EHÖK Alapszabályozásról már írtam, remélem most már tényleg sikeresen végig tudjuk 

vinni elképzeléseinket. A TTK HÖK Alapszabályozása is megtörtént idén is, úgy gondolom 

alapvetően a lehető legmegfelelőbben járultunk hozzá ehhez a folyamathoz. Alapvetően 

szabályok meghozatala nem tartozik a bizottság feladatához, de megpróbáltunk legjobb 

tudásunk szerint hozzájárulni ezekhez a folyamatokhoz.  

Történtek olyan esetek is, melyekre a ciklus legelején még nem számítottunk. Az őszi időszakot 

egészen sok állásfoglalással kezdtük, ezeknek részletes tartalmát az emlékeztetőkben és korábbi 

beszámolóimban részleteztem. Itt csak annyit szeretnék írni erről, hogy az, hogy viszonylag 

sokat üléseztünk nem arról szól, hogy az Önkormányzat működésében lettek volna komolyabb 

problémák, hanem inkább a hallgatói érdeklődés meglétéről tanúskodnak. Ezeken az üléseken 

feljöttek olyan kérdések, melyek az Önkormányzat szabályozási helyzetével kapcsolatosak. Az 

ezekről való szükséges diskurzusok megtörténtek, és szerintem a megfelelő irányba indultunk 

el. 

Az egyik nagy kihívás, amivel még szemben találtuk magunkat az új bizottságok ügyrendjei 

voltak. Ezekről már több beszámolómban írtam, itt csak annyit szeretnék ezzel kapcsolatban 

mondani, hogy igaz, hogy nem lettek elsőre tökéletesek, de szerintem végül minden felmerülő 

problémát a lehető legjobban kezeltünk és a ciklus végére kialakuló ügyrendek a lehető 

legjobban segítik a bizottságok működését. 

A ciklus során volta olyan esetek, amikor olyan hirtelen előkerülő problémák merültek fel, 

amelyekre nem mindig azonnal tudtunk reagálni, vagy nem azonnal vettük észre, azonban 

mikor már megtörtént egy probléma észrevétele, akkor gyorsan és precízen reagáltunk, és 

szerencsére nem történt olyan határozathozatal vagy döntés, amely a szabályok ellen vagy a 

hallgatók számára károsan született volna. 

Összességében úgy gondolom az Ellenőrző Bizottság minden akadályt, minden kérdést a lehető 

legjobb szakmai szemlélettel vett, minden problémával alaposan és lelkiismeretesen 

foglalkoztunk. Véleményem szerint elláttuk azt a feladatot, amivel a Küldöttgyűlés 

megválasztásunkkal megbízott minket, és minden egyes tapasztalat, amit ezzel szereztünk a 

szakmai továbbfejlődésünket eredményezte. 

 

 

 

  



Utódképzés 

A Záró és Alakuló Küldöttgyűlésre készülve az egyik elsődleges kérdés az EB számára az 

utódképzés. Mivel Bartha Márton egyetemi tanulmányainak végéhez közeledtével biztosan 

nem indul már újra, ezért ez a kérdés újra napirendre került. Jelenlegi beszámolóm írásáig 

sajnos még nem érkezett hozzám megkeresés az ellenőrző bizottsági tagsággal kapcsolatban. 

Ebben sajnos látom magam felelősségét is, ugyanis idén tanulmányi és egyéb elfoglaltságaim 

miatt nem tudtam úgy járni a Szakterületi Csoportüléseket, mint tavaly. Mindezek ellenére 

igyekszem még a következő két hétben érdeklődőket találni és felkészíteni legjobb tudásom 

szerint. Amennyiben a Tisztelt Képviselők, leendő Képviselők és Tisztségviselők tudnak 

bárkiről, akit érdekelhet ez a pozíció, ne habozzanak megkeresni.  

 

Egyebek 

Beszámolóm időrendi bontásában a beadáshoz képest van egy jövőbeli dátum, ez a TTK KÖB 

ülése. Azért írtam bele magabiztossággal, mivel részt fogok tudni venni az ülésen. Az elmúlt 

időszakban fogadóóráimat egy kivételével megtartottam. Az Ellenőrző Bizottság legjobb tudása 

szerint a hozzá beérkező kérdésekre válaszolt. 

 

Záró gondolatok 

Szeretném megköszönni Bartha Mártonnak és Füzi Rékának az idei ciklusban végzett közös 

munkát, remélem számukra is jó tapasztalatszerzésnek bizonyult. Szeretném megköszönni a 

közös munkát minden tisztségviselőnek és képviselőnek, akik bármilyen formában segítették 

az Önkormányzat működését és a feladataim ellátását. 

Az Alakulóig még van egy kis idő hátra, addig sok izgalom vár még ránk, addig is mindenkinek 

sikeres vizsgaidőszakot kívánok, és legyetek jók, ha tudtok! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármilyen kérdésed van, keress bizalommal! 

Kelt: Budapest, 2025.05.14. 

Tokai Tamás 

Ellenőrző Bizottság elnöke 

eb@ttkhok.elte.hu 
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